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AU BAC A SHAMPOOING

REVOLUTION

IS STIRRING IN OUR SHAMPOO BASINS



HeadBed offers unrivalled comfort during the washing process
headbed offre un confort incomparable au bac

The internationally-patented HeadBed neck protector features an integrated ergonomic platform on 

which clients can rest their necks and especially their occipital bones. Muscles are relaxed and clients 

can finally sit back and enjoy. With the client being correctly and comfortably seated at the shampoo 

basin, rinsing the nape of the neck and the head is made easier – say goodbye to drips and spills down the 

back of the client’s neck.

Breveté à l’international, le protège-nuque HeadBed intègre une plateforme ergonomique sur laquelle 

le client repose sa nuque et particulièrement l’os occipital. Les muscles sont alors relâchés et le client 

est enfin détendu. Le client étant confortablement et correctement positionné au bac, le rinçage de la 

nuque et de la tête devient plus facile ; fini les fuites et les coulures dans la nuque.

The neck protector is made from level 1 sili-

cone (the silicone used in a surgical instru-

ments) and is super soft to the touch while 

remaining sturdy, hygienic and rot-proof.

HeadBed is universal and can be fitted to 

all sinks thanks to a detachable end piece 

that varies in thickness, allowing it to be 

slotted onto all basins of different depths.

Treat your clients to a unique experience, 

allowing them to finally let go and en-

joy all of the services you have to offer. You 

can even apply a mask or treatment and give 

scalp massages while ensuring total safety.

Fabriqué en silicone de niveau 1 (silicone utilisé pour 

les ustensiles chirurgicaux) et ultra agréable au tou-

cher, le protège nuque est résistant, hygiénique et 

imputrescible. HeadBed est universel, il s’adapte 

à toutes les cuvettes : grâce à un embout détachable 

et d’épaisseur variable, le protège nuque s’installe 

sur toutes les cuvettes de différente profondeur.

Offrez à votre client une expérience unique, 

il peut enfin profiter de tous les services que vous 

avez à lui offrir. La pose d’un masque ou un mas-

sage crânien peuvent être fait en toute sécurité.

I have long, thick, frizzy hair that takes a long time to wash. The HeadBed neck protector is an incre-
dible invention and is really comfortable. Before using this neck protector I suffered from neck pain and 
numbness in my hands after having my hair washed. This neck protector is incredible - I don’t experience 
those symptoms anymore.” Clare Savidge

I always used to dread having my hair washed at the hairdresser’s and the feeling only got worse as I got 
older. While my hair was being washed my neck used to really hurt because it kept hitting the back of the 
basin. I would try to lift my head away from the edge but either the water would then drip down my neck 
or my neck would slap back even harder against the sink. […] I feel much more comfortable now when 
I go to the hairdresser’s because the discomfort is no longer an issue. I don’t worry anymore that I might 
feel pain. It’s a really good idea and is much needed. I think all hairdressers should have one.” Pat Gunn

Client testimonials :

“ 

“ 

J’ai de longs cheveux épais et frisés, qui prennent du temps à laver. Le protège nuque HeadBed est une formidable 
invention, il est extrêmement confortable. Avant, sans ce protège nuque, j’avais des douleurs au cou et des en-
dormissements dans les mains après le shampooing. Ce protège nuque est tellement génial que je n’ai plus ces 
symptômes.” Clare Savidge

Je redoutais de me faire laver les cheveux chez le coiffeur et cela s’est accentué en vieillissant. Pendant le lavage 
des cheveux j’avais mal au cou car il percutait la cuvette. J’essayais d’écarter ma tête de l’encolure mais soit l’eau 
coulait le long de mon cou soit mon cou tapait plus fort contre la cuvette. […] Je suis plus à l’aise maintenant 
quand je vais chez le coiffeur car l’inconfort a disparu ainsi que l’appréhension de me faire mal. C’est une très 
bonne invention et nécessaire. Je pense que tous les coiffeurs devraient l’avoir.” Pat Gunn

Témoignages de clients :

“ 

“ 

Innovant-INNOVATIVE

EXCLUSIF-EXCLUSIVE
AND ET

Treat your clients to a UNIQUE experience with HeadBed
Offrez une expérience unique à vos clients avec HeadBed


